
ГРОМАДСЬКІЙ РАДІ З РОЗВИТКУ МІСТА 10 РОКІВ
За традицією, члени Гро

мадської ради зібралися в 
понеділок, 4 грудня, на своє 
чергове зас ідання. Цього 
дня відзначався її 10-річний 
ювілей. Рішення про засну
вання Г р о м а д сько ї ради 
було прийнято у листопаді 
1996 року загальними збо
рами за участю 17 грома
дян, які й стали засновника
ми та членами цієї органі
зації. їй належить важлива 
роль у встановленні взає
мин між громадою  міста і 
міською радою.

Міський голова Володи
мир Удовиченко, який упро
довж десятиріччя обираєть
ся і головою  Громадської 
ради, привітав усіх присутніх 
з ювілеєм. У своєму віталь
ному слові він надав вагомо
го значення Гром адській  
раді в життєдіяльності міста: 
“ Це ун іка л ь н е  надбання 
Славутича, школа об'єднан
ня зусиль. Громадська рада 
є непол ітичною  ор ган іза 
ц ією , хоча в ній беруть 
участь представники різних 
політичних сил, громадсь
ких орган ізац ій . Це шлях 
через тр а н сф о р м а ц ію  
людської думки до розвитку 
громадянського суспільства. 
А головна мета такого сусп

ільства—  відпрацювання меха
нізму в п л и в у  на владу, на 
розробку, прийняття  й реа
л іза ц ію  р іш ень  в б уд ь-як ій  
сф ері життя".

М іський голова згадав ті 
проблемні питання, які спочат
ку, до пр и й н я ття  р іш ень  
м іськвиконкомом та м іською 
радою, вперше обговорювали
ся на Громадській раді. Завдя
ки активній діяльності органі
за ц ії та с п ів р о б ітн и ц тв у  з 
місцевою владою стало мож
ливим виріш ення нагальних 
питань  -  в ід п р а ц ь о в а н и й  
організаційно-економічний ме
ханізм щодо р еал ізац ії про
ектів з розвитку міста, створе
ний М іжнародний центр роз
витку бізнесу, запрацю вала 
спеціальна економ ічна  зона 
“Славутич” . На засіданнях про
ходили жваві д и скус ії щодо 
питань тарифної політики в га
лузі комунального господар
ства. Процес приведення та
рифів до об ’єктивних показ
ників продовж ується, але з 
урахуванням усіх “за” і “ про
ти” славутчанам можна гаран
тувати рівень безпеки в зимо
вий період.

На поставлене запитання 
“Що дає громадська рада для 
міського голови?”, Володимир 
Петрович сам дав і відповідь:

вона дає можливість приймати 
різні точки зору на одну пробле
матику, аналізувати ці думки, 
прагнути знайти спільний зна
менник у вирішенні проблеми і 
взяти на себе відповідальність 
за прийняття  правильного  
рішення та отримання резуль
тату. А результат для кожного 
мера має бути тільки один -  
покращ ення життя людей на 
території, якою він керує.

З нагоди ю в іл ейн о ї дати 
м іський голова висловив по
д я ку  ч л е н а м  Г р о м а д с ь к о ї 
ради М арку Готсдінеру, Ва
лентину Купному, Володими
ру Щ ербині, Валентину Мель
нику, Сергію  Шаршуну, Сергію 
Ч еснокову, М ай ї Готсд інер , 
Володимиру Демиденку, Іоан- 
ну Шепіді, Майї Руденко, Ва- 
диму Івкіну, О лександру Де- 
мидову, Сергію  Решетнику, а 
також  привітав Генерального 
директора ТОВ “Палві” В ікто
ра Івашко з почесною нагоро
дою Ком ітету Верховної Ради 
України і М іністерства транс
порту  та з в ’я зку  У кра їни  -  
диплом ом  л ідера зв ’язку та 
ін ф о р м а т и з а ц ії  У кра їни  за 
ви сок і зд обутки  та вагомий 
внесок у розвиток інф орм ац
ійного простору.

Члени Громадської ради об
рали новий склад правління, до

якого увійшли Валентин Куп- 
ний, Володимир Демиденко, 
Віктор Івашко, Олександр Жем- 
чуж ников , С ергій  Ш арш ун, 
Іоанн Шепіда, Віталій Горшков, 
Людмила Вольська, Олександ
ра Дятлова, Сергій Рабчевсь- 
кий, Сергій Решетник, Олек
сандр Жинкін. Обрано двох за

ступників голови Громадської 
ради —  М арка Готсдінера і 
Юрія Остряніна та секретаря 
організації Світлану Коваль.

Головою Громадської ради 
на засіданні одноголосно обра
ли Володимира Удовиченка.

Х очеться  побаж ати гр о 
мадській організації довголіття,

творчої наснаги в роботі і на
далі доносити на засідання 
всі цікаві думки славутчан з 
метою об’єднання територі
альної громади в реалізації 
цікавих ідей.

Людмила ЛЮБИВА, 
завідуюча Центром  

інформації


